

TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM489041

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT		
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT OF THE ENTIRE INTEREST AND THE GOODWILL		
CONVEYING PARTY DATA			
Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Jean Patou Worldwide Limited		04/17/2018	Private Limited Company: ENGLAND AND WALES
RECEIVING PARTY DATA			
Name:	Jean Patou		
Street Address:	24/32 rue Jean Goujon		
City:	75008 Paris		
State/Country:	FRANCE		
Entity Type:	Company: FRANCE		
PROPERTY NUMBERS Total: 10			
Property Type	Number	Word Mark	
Registration Number:	0963087	"1000" JEAN PATOU	
Registration Number:	4928171	JEAN PATOU	
Registration Number:	0523111	JEAN PATOU	
Registration Number:	0529337	JOY	
Registration Number:	5255628	JOY	
Registration Number:	4918065	JOYOUS	
Registration Number:	1235505	JP	
Registration Number:	0285794	J P	
Registration Number:	5320536	MADE WITH JOY	
Registration Number:	1825709	SUBLIME	
CORRESPONDENCE DATA			
Fax Number:	7083838897		
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>			
Phone:	7083838801		
Email:	docket@merz-law.com, jwidmer@merz-law.com		
Correspondent Name:	Mary Catherine Merz		
Address Line 1:	1010 Lake Street, Suite 400		
Address Line 4:	Oak Park, ILLINOIS 60301		
NAME OF SUBMITTER:	Jennifer A. Widmer		

OP \$265.00 0963087

SIGNATURE:	/Jennifer A. Widmer/
DATE SIGNED:	09/07/2018
Total Attachments: 3 source=23443.Assignment of Jean Patou Trademarks#page1.tif source=23443.Assignment of Jean Patou Trademarks#page2.tif source=23443.Assignment of Jean Patou Trademarks#page3.tif	

CONTRAT DE CESSION DE MARQUES

Cette cession de marques (ci-après cette « cession ») par Jean Patou Worldwide Limited, une société de droit anglais, sise Amertrans Park, Bushey Mill Lane, Watford, Herts. WD24 7JG, Royaume-Uni, immatriculée au registre du commerce et des sociétés sous le n° 07575065 (ci-après le « Cédant ») est au profit de Jean Patou, une société française, sise 24/32 rue Jean Goujon, 75008 Paris, France, immatriculée au registre du commerce et des sociétés de Paris sous le n° 831 242 359 (ci-après le « Cessionnaire »), ensemble « les Parties ».

ATTENDU QUE le Cédant et le Cessionnaire ont convenu de transférer au Cessionnaire tous les droits liés aux marques identifiées en Annexe du présent contrat (Ci-après les « Marques »),

EN CONSÉQUENCE, le Cédant cède au Cessionnaire ses droits sur les Marques dans les conditions suivantes :

1. Le Cédant cède, par les présentes, au Cessionnaire qui accepte, la propriété pleine et entière des Marques.

Le Cédant s'engage par les présentes à céder, transférer, délivrer, et remettre au Cessionnaire tous les droits du cédant, titres et intérêts incluant le « goodwill of business », relatifs aux Marques, y compris, sans limitation, tous les enregistrements de celles-ci, tous les dépôts connexes, le cas échéant, tous les enregistrements qui peuvent être accordés à l'égard de ces demandes, tous les renouvellements de ces enregistrements, et tous les droits de common law y relatifs;

2. Le Cessionnaire sera subrogé dans les droits et actions du Cédant, à compter de la signature du présent acte, et aura le droit d'entreprendre, de reprendre ou de continuer à son nom, mais à ses frais, risques et profits, tant en demandant qu'en défendant, tous droits, instances, procédures ou actions relatifs aux Marques cédées, y compris le droit de poursuivre judiciairement toute usurpation

DEED OF ASSIGNMENT OF TRADEMARKS

This assignment of trademarks (hereinafter this "Assignment"), by Jean Patou Worldwide Limited, a company organized and existing under the laws of England and Wales, with its registered office at Amertrans Park, Bushey Mill Lane, Watford, Herts. WD24 7JG, United-Kingdom, registered on the Trade registry under the number 07575065 (hereinafter the "Assignor"), is in favor of Jean Patou, a company organized and existing under the laws of France with its registered office at 24/32 rue Jean Goujon, 75008 Paris, France, registered with the Paris Trade registry under the number 831 242 359 (hereinafter the "Assignee"), together "the Parties".

WHEREAS Assignor and Assignee have agreed to the transfer to the Assignee all rights related to the trademarks identified in the Annex attached to the present agreement (Hereinafter the "Trademarks"),

NOW, THEREFORE, the Assignor assigns to the Assignee its rights on the Trademarks as follows:

1. Assignor assigns, hereby, to the Assignee, which accepts, its entire property rights on the Trademarks.

Assignor shall and does hereby assign, transfer, set over, and deliver to Assignee all of the Assignor's rights, title, and interest, however denominated, and including the goodwill of the business, related to the Trademarks, including, without limitation, with respect to the Trademarks therein, all registrations thereof, all applications thereof, if any, all registrations which may be granted in respect of such applications, all renewals of such registrations, and all common law rights therein;

2. The Assignee will be subrogated in the rights and actions of the Assignor, as from the signature of the agreement, and will be entitled to undertake, resume or continue in its own name but as its own expenses, risks and profits, as plaintiff or defendant, all rights, proceedings or actions concerning the Trademarks assigned, including the right to sue at law any previous or future usurpation. It can claim or obtain, for its

antérieure ou à venir. Il pourra réclamer et recevoir à son profit exclusif tous les dommages et intérêts dus par des contrefacteurs de la Marque pour des actes de contrefaçon commis avant ou après la présente cession.

3. Les présentes seront inscrites auprès des Registres des Marques des différents territoires concernés, à la demande du porteur d'un original du contrat, aux frais et à la diligence du Cessionnaire.
4. La présente cession est régie par, interprétée et appliquée conformément à la loi française, sans égard aux conflits de ses règles de droit. L'Accord est établi en Anglais et en Français ; en cas de divergence d'opinion entre les parties quant à sa signification, la version anglaise prévaudra.

A

Le

En deux exemplaires

Pour le Cédant, (..)

Nom :

Qualité :

Pour le Cessionnaire, (..)

Nom :

Qualité :

own benefit, all damages owed by infringers of the Trademarks for infringement actions committed before or after the present assignment.

3. This Assignment will be recorded before the Trademark Registers of the relevant different territories, upon application of the bearer of one original copy of the deed, at the expense and request of the Assignee.
4. This Assignment shall be governed by, construed and enforced in accordance with the laws of France, without regard to its conflict of laws rules. This Agreement is drafted in English and in French; in the event of differences of opinion between the parties as to its meaning, the English language version shall prevail.

At WATFORD, UK

On 17 APRIL 2018

In two originals

For the Assignor, (..)

JEAN PATOU WORLDWIDE LIMITED
Name: NIKITA MEHTA

Position: DIRECTOR

For the Assignee (..) JEAN PATOU

Name: WONG MARGARET

Position:

Legal Counsel

ANNEXE / ANNEX

ÉTATS-UNIS / UNITED STATES OF AMERICA

Trademark	Class	Filing No	Filing Date	Regist. No	Regist. Date	Next renewal due
1000 JEAN PATOU (Label 72 bw)	3	72419570	27-mars-1972	963,087	03-juil-1973	03-juil-2023
JEAN PATOU	25	86302503	06-juin-2014	4928171	29-mars-2016	29-mars-2026
JEAN PATOU	3	71566340	02-oct-1948	523111	28-mars-1950	28-mars-2020
JOY	3	71552488	19-mars-1948	529337	22-août-1960	22-août-2020
JOY	3	87289979	05-janv-2017	5255628	01-août-2017	01-août-2027
JOYOUS	3	86649772	03-juin-2015	4918065	15-mars-2016	15-mars-2026
JP (Logo & Bottle Device 79 bw)	3	73209381	29-mars-1979	1235505	19-avr-1983	19-avr-2023
JP (Logo & Square Device 84 bw)	3	71312316	19-mars-1931	285794	04-août-1931	04-août-2021
MADE WITH JOY	25	87150294	25-août-2016	5320536	31-oct-2017	31-oct-2027
SIRA DES INDES	3	78670144	14-juil-2005	3522495	21-oct-2008	21-oct-2018
SUBLIME	3	74281889	04-juin-1992	1825709	08-mars-1994	08-mars-2024